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PROTOKÓŁ

Z POSIEDZENIA  WSPOLNEGO

KOMISJI  BEZPIECZEŃSTWA,  OCHRONY  ŚRODOWISKA  I ROLNICTWA

ORAZ  KOMISJI  EDUKACJI,  ZDROWIA,  SPORTU,  KULTURY  I POLITYKI  SPOŁECZNEJ

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  29 listopada  2023  r.

Ad.  1.  Otwarcie  komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  o godzinie

13.00  otworzył  posiedzenie  wspólne  Komisji  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  i powitał

radnych,  Sekretarza  Powiatu  - Ewę  Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  - Barbarę  Golon  oraz

pracownika  Biura  Obsługi  Radyi  Zarządu  Powiatu.

Przewodniczący  poprosił  członków  komisji  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą

elektroniczną.

Przewodniczący  poinformował,  że na  sali  obecnych  jest 17 członków  komisji  i

stwierdził  quorum.

Listy  obecności  członków  poszczególnych  komisji  stanowią  załącznik  nr  I  do protokołu.

2. Sformułowanie  opinii  o projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2024  - 2035  oraz  o projekcie  uchwały  w

sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024  -  zgodnie  z % 5 ust.  2 uchwały  nr

XX11/220/2020 Rady Powiatu Nowotomyskiego  z dnia 28 października 2020 roku w sprawie
trybu  prac  nad  projektem  uchwały  budżetowej  powiatu.

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o omówienie  projektu  uchwały  w sprawie

uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2024-2035.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że uchwała  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  została  ustalona  na lata 2024  -  2035.  Okres,  na jaki

została  sporządzona  prognoza  wynika  z okresu,  na który  JUŻ zaciągnięto  oraz planuje  się

zaciągnąć  zobowiązania  związane  z prognozą  długu.  Skarbnik  omówiła  poszczególne

przedsięwzięcia  wieloletnie  zawarte  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego.



Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2024  i lata następne  są pytania  lub

uwagi?

Radny  Władysław  Napierała  zapytał  o inwestycję  na drogę  Opalenica  - Lwówek  i

kwotę  ujętą  w budżecie  w wysokości  30.000,00  zł. Radny  dodał,  że w kwietniu  kończy  się

kadencja  obecnej  Rady  i Radny  niepokoi  się  o stan  tej  drogi,  który  jest  fatalny.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że na 2024  jest  zaplanowana  kwota  30.000,00  zł

ponieważ  do tej  pory  w WPF były  zapisane  takie  kwoty.  Być może  w roku  2023  uda  się  wykonać

założoną  część  projektu  ze złożeniem  dokumentacji.  Na ten  rok  jest  jeszcze  kwota  ponad  238

tys.  zł. Cała ta kwota  wyczerpuje  kwotę  zawartą  w umowie  na wykonanie  tej  dokumentacji.

Starosta  poinformował,  że w chwili  obecnej  trwa  zatwierdzanie  organizacji  ruchu.  Nie

można  powiedzieć,  że nie trwają  żadne  prace.  Jest  to bardzo  duże  zadanie.  Być może  gdyby

bardziej  rygorystycznie  podejść  do tego  zadania,  w tej  chwili  realizacja  tego  zadania  byłaby  na

dalszym  etapie,  ale pewnie  firma  by zrezygnowała  i dochodziła  zapłaty  za to co wykonała.

Starosta  dodał,  że optymistycznie  założono,  że uda  się  do końca  roku  zakończyć  zadanie.  Może

uda  się zaprosić  przedstawicieli  tej  firmy  do Starostwa,  aby  przedstawili  pełną  informację  na

jakim  etapie  są prace.

Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek  dodała,  że na spotkaniu  wykonawca  informował,  że

największy  problem  jest z podkładami  geodezyjnymi.  Podchodząca  do  przetargu  firma

spodziewała  się, że będzie  wszystko  uporządkowane,  a okazało  się,  że wszystkie  sprawy

geodezyjne  są dopiero  porządkowane.

Starosta  dodał,  że projektant  musi  pokazać  wszystkie  działki,  przez  które  przebiega

inwestycja.  To nie  jest  tak,  że wina  jest  po naszej  stronie,  bo jeżeli  podmiot  przystępował  do

przetargu  powinien  zbadać  sytuację  jak to wygląda  chociażby  w zakresie  geodezyjnym  i

pewnie  zrobiłby  to nie za 600  tys.  zł, a za 1,5  mln  zł lub za 2 mln  zł. Dwa razy  Powiat  składał

wniosek  na realizację  tego  zadania  z dofinansowaniem  do 30 mln zł, ale wnioski  nie zostały

rozpatrzone  pozytywnie.

Radny  Sylwester  Kamyszek  dodał,  że cała ta droga  po jednej  stronie  ma właścicieli

Gminę  Lwówek  i Gminę  Kuślin.  Pewnie  druga  strona  drogi  niosła  nieścisłości.  Radny  dodał,  że

to  Gminy  powinny  mieć  to  wszystko  wyprostowane  geodezyjnie.

Przewodniczący  dodał,  że przydałaby  się informacja  od firmy.

Starosta  poinformował,  że do dnia  10  grudnia  poprosi  o spotkanie  z przedstawicielami

firmy.

Przewodniczący  zapytał,  czy do ww.  projektu  uchwały  są  jeszcze  jakieś  pytania?  Pytań

nie było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Wyniki  głosowania

ZA: 10,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (10)
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Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Andrzej  Wilkoński

BRAK GŁOSU (1)

Ireneusz  Kozecki  (radny  nieobecny  podczas  głosowania)

NIEOBECNI  (1)

Marek  Wichtowski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024-2035.

Komisja Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  wydała  opinię  w sprawie  projektu
uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata
2024-2035,  która  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,  Jacek

Pieprzyk,  Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz

BRAK GŁOSU (1)

Ireneusz  Kozecki  (radny  nieobecny  podczas  głosowania)

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024-2035.

Komisja Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  wydała  opinię  w sprawie

projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata 2024-2035,  która  stanowi  załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o przedstawienie  projektu  uchwały  w

sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  dochody  budżetu  na rok 2024  oraz dochody  bieżące  i

dochody  majątkowe.  Pani Skarbnik  omówiła  równieź  wydatki  budżetu  oraz  wydatki  bieżące  i

wydatki  majątkowe.  Ponadto  został  przedstawiony  deficyt  budżetu,  kredyty,  pożyczki  oraz

rezerwa  ogólna  i celowa.  Skarbnik  szczegółowo  omówiła  dochody  i wydatki  budżetu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do  projektu  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2024  są pytania?

Nastąpiła  dyskusja  w sprawie  zadań  dofinansowywanych  ze środków  zewnętrznych.

Przewodniczący  poprosił  panią  Skarbnik,  aby doprecyzować  wydatki  bieżące  w

drogach  powiatowych,  tj. wykonanie  2 mln zł zakup  usług  pozostałych,  700 tys. zł zakup

materiałów  i zakup  usług  remontowych.  Czy są  to  jakieś  konkretne  zadania  remontowe?

Skarbnik  Powiatu  odpowiedziała,  że jest  zapis ogółem  remonty  częściowe  dróg i

chodników  bez konkretnego  przeznaczenia.
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Przewodniczący  zwrócił  uwagę,  że w projekcie  uchwały  są  błędy  dotyczące  nazwy

załączników.  Na pierwszej  stronie  wpisano  załącznik  nr  9 i 10  i nie odpowiadają  załącznikom,

które  są nazwane  na końcu  uchwały.  Nazwa  załącznika  nr 6 powinna  się nazywać,,załącznik

inwestycyjny",  a jest  nazwany,,zmiana  planu  wydatków  inwestycyjnych  dla Powiatu  na rok

2024".

Skarbnik  Powiatu  przyznała,  że w nazwach  pojawiły  się  błędy  i podziękowała  za

czujność.  Pani  Skarbnik  dodała,  że zostanie  to  poprawione.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  gdzie  będzie  budowane  boisko  wielofunkcyjne  w

Trzciance?  Czy na terenie  starego  boiska,  czy  przy  szkole?

Starosta  odpowiedział,  że boisko  będzie  budowane  przy  szkole.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  czy  jest  pomysł  na zagospodarowanie  terenu  po

starym  boisku?

Starosta  odpowiedział,  że  być może  Gmina  Kuślin  będzie  zainteresowana  tym

tematem.  Do momentu  wybudowania  boiska  tego  tematu  nie  podejmujemy.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do ww.  projektu  uchwały  są jeszcze  jakieś  pytania?  Pytań

nie  było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Wyniki  głosowania

ZA: 11,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (11)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz

Kozecki,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Marek  Wichtowski

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  projektu  uchwały  budżetowej  na rok  2024.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  wydała  opinię  w sprawie  projektu

uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2024,  która  stanowi  załącznik  nr 4 do

protokołu.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Wyniki  głosowania

ZA: 9, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (9)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,

Ireneusz  Kozecki,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz
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Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  budźetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na

rok  2022.

Komisja Edukacji, Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  wydała  opinię  w sprawie

projektu  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2024, która  stanowi  załącznik

nr 5 do protokołu.

3. Opracowanie  planu  pracy  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  na

2024  rok.

Przewodniczący  poinformował,  że projekt  planu  pracy  Komisji  Bezpieczeństwa,

Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  na  2024 rok był dostępny  dla  radnych  na tabletach.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  planu  pracy  są jakieś  propozycje,  pytania  lub uwagi?

Nikt  się  nie zgłosił.

Członkowie  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  zaakceptowali

zaproponowany  przez  Przewodniczącego  plan  pracy  Komisji  na 2024  rok.

4. Opracowanie  planu  pracy  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

na 2024  rok.

Przewodniczący  oznajmił,  że zaproponowany  plan pracy  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,

Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  na 2024  rok został  także  udostępniony  radnym  na

tabletach  i zapytał,  czy są  jakieś  propozycje,  pytania  lub uwagi?  Pytań  i uwag  nie było.

Członkowie  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

zaakceptowali  zaproponowany  przez  Przewodniczącego  plan  pracy  Komisji  na 2024  rok.

5. Sprawy  bieżące.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  z radnych  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  podziękował  wszystkim  za udział  w posiedzeniu  Komisji  i zakończył

posiedzenie.

Przewodniczący

Komisji  Bezpieczeństwa,

Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Krzysztof  Pacholak

'-'s'.c..,LL, <('

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy pomocy  programu  eSesja.pl
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